
 
15. december 2023 

 

Stade på helhedsplanen for renovering af afdelingen 

 

Landsbyggefonden har haft behov for at vi fik lavet supplerende undersøgelser af murværkets 

tilstand, kloakken, krybekældrene, miljøskadelige stoffer, skimmel og radon, for at de kan beslutte 

i hvilket omfang de kan støtte renoveringen.  

 

Radonmålingerne foretages i øjeblikket, og afsluttes i januar 2024.  

Efter det, sendes det sidste materiale ind til Landsbyggefonden. 

 

Afhængig af sagsbehandlingstiden i Landsbyggefonden er målet, at der afholdes orienterende og 

besluttende beboermøder tidligst i maj 2024 alternativt på den anden side af sommerferien 2024. 

På det orienterende møde vil alle forudsætningerne vil blive gennemgået, både økonomiske og 

tids- og bygningsmæssige, og på det besluttende møde, som typisk ligger 3 uger efter det 

orienterende, skal man så stemme om man ønsker projektet gennemført. 

   

 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Boligkontoret Fredericia 

 

Stefan Weihrauch 

 
 

 


